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Van: info@peelbelang.nl

Verzonden: vrijdag 22 november 2019 15:29

Aan: Griffie Sint Anthonis

CC: info@peelbelang.nl

Onderwerp: Variantenonderzoek veilige fietsroute Landhorst-Wanroij

Bijlagen: Rv Variantenonderzoek veilige fietsroute Landhorst-Wanroij.pdf; ATT00001.htm; 

Bijlage Onderzoeksrapportage variantenonderzoek veilige fietsroute Landhorst-

Wanroij.pdf

Geachte heer, geachte mevrouw 

Graag onderstaande reactie onder de aandacht brengen bij de raadsleden. 

Met vriendelijke groet, 

Vereniging Peelbelang Landhorst 

LS, 

Er is gedegen onderzoek gedaan naar de huidige situatie en hoe verbeteringen met beschikbare middelen 

gerealiseerd kunnen worden dit in relatie tot veiligheid. Hier bij zijn zowel enquête, onderzoek als 

financiën meegenomen en gewogen. 

De uitkomst van het onderzoek is realisatie van variant 4 waarbij er in de huidige situatie een aantal 

aanpassingen gedaan worden aan kruising, snelheid en er komen op de Boompjes weg fiets suggestie 

stroken. 

Variant 4 is niet alleen aanzienlijk goedkoper, er hoeven de minst aantal bomen gekapt te worden (alleen 

op de kruisingen) en er hoeft geen grond aangekocht te worden, daarnaast blijft het aangezicht (laan) 

hetzelfde. Dus lezen we dat ze hiervoor gekozen hebben omdat variant 4 het hoogst scoort niet alleen 

omdat het goedkoper is, maar ook dat het met de aanpassingen verkeersveiliger wordt en zonder de 

noodzaak grondaankoop ook  de zekerheid dat het gerealiseerd kan worden. 

Wat opvalt in het onderzoek zijn de snelheidsmetingen op de wegen. 
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De gemiddelde snelheden bijvoorbeeld op de De Quayweg. 61 km/h. en Boompjesweg 49km/h. 

......................................................................................................................................................... 

De uitvoering van variant 4, Zie hieronder de aanbevelingen uit het onderzoek: 

.................................................................................................................................................... 

Hieronder variant 4 waarvoor men  goedkeuring wil geven. 
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Conclusie: 

Variant 2 lijkt hoog favoriet en is in onze ogen en onder de mensen die de enquête in hebben gevuld de 

wens, een vrijliggend fietspad. Ook scoort deze het hoogste wat betreft verkeersveiligheid, 

aantrekkelijkheid, overzichtelijk, geen gemengd verkeer en er hoeven alleen bij variant 4 minder bomen 

gekapt te worden. Variant 2 is wel de één na duurste. Wat de grootste onzekere factor hier is, de 

onzekerheid of de benodigde grond die aangekocht moet worden, wel aangekocht kan worden, zonder 

onteigening en hoe lang dit gaat duren. 

Met betrekking tot Variant 4: 

We missen in variant 4 het besluit de verlaging van de snelheid naar 30km/u ter plaatse van de 

gelijkwaardige kruisingen, die wel in de aanbevelingen staan.  Als er gekozen wordt voor deze variant 

zouden we dit graag gerealiseerd zien op de kruisingen Boompjesweg/ Hanekampsweg en 

Boompjesweg/Fortunaweg maar ook op de Waterval/Hanekampsweg  en Waterval/Fortunaweg. 

Met vriendelijke groet, 

Vereniging Peelbelang Landhorst 


